五天四夜 胡志明市/古芝/头顿/美拖5D4N HO CHI MINH CITY / CU CHI / WING TAU / MY THO

第一天 吉隆坡/胡志明市

(晩餐)

抵達新山一國際機場後,由專業導遊迎接轉乘空調旅遊巴士送回住宿酒店.之后接往市內觀光:已有百年歷史的红教堂(聖母大教堂),法式建築的郵政大樓和市政廳等旅游景点.晚餐於西貢河遊艇夜總會,并欣賞越南佳麗歌舞表演及港口夜景.

第二天 胡志明市/古芝/頭頓

(早/午/晚餐)

早餐後乘车(约一个半小时的车程)前往聞名世界的越戰遺跡—古芝地道,此地道长逾 200 公里,为越南抗美时期的越共游击队之地下根据地.遊客至此可親身感受到越共打遊擊戰之苦,並體驗戰爭現場的氣氛.完毕后,返回胡志明市用午餐.餐後驅車前往有越南芭堤雅之稱,即越戰時期美軍的渡假勝地 - 頭頓特區,距离胡志明市约 125 公里,位於胡志明市的东南方.而面向南中國海的頭頓海灘風光自然純樸,水清沙幼,於此暢泳或漫步更是人生一大樂事.晚餐於當地餐廳.

第三天 頭頓 / 胡志明市

(早/午/晚餐)

早餐後,攀登頭頓市著名之耶穌山,游览十八米高的望海觀音庙,著名的垂云海灘和遊覽鯨魚廟并了解其捨己救人的事蹟.午餐後,乘车返回胡志明市,繼而參觀戰爭博物館,這裡展示了觸目驚心的越戰圖片,各式各樣武器及化學毒劑,各類戰機大砲等.之后前往堤岸华人区,天后宫,漆器工廠和手工藝品店等地.晚餐於當地餐廳.

第四天 胡志明市 / 美拖(湄公河)

(早/午/晚餐)

早餐后乘车(约两个小时的车程)前往距離胡志明市 75 公里的美拖市,沿途可欣赏郊区及湄公河平原区沿岸两旁青绿一片的丰饶稻田,到达美拖后乘船遊湄公河,参观泰山島及在水果園品嘗越南之特產時節水果,并欣賞當地传统民謠等.之后参观生产椰子糖工厂,岛上居民区,手工艺品加工处,养蜜蜂处和品尝蜜糖茶.然后乘坐小船沿小河畅遊再转接大船返回岸,午餐品尝美拖驰名的-越式油泡象耳鱼.下午乘车返回胡志明市,晚餐於當地餐廳.

第五天 胡志明市 / 吉隆坡

(早餐)

早餐後,送往機場办离境手续啟程回國,挥别胡志明市,結束五天愉快旅程.

DAY 1 KUALA LUMPUR / HO CHI MINH CITY

(D)

Upon arrival at Tan Son Nhat airport, meet by our representative and transfer to hotel for check-in . A Short sightseeing tour of Ho Chi Minh City: The Hundred Years Red Cathedral (Notre Dame Cathedral), The Old Post Office and The People's Committee Hall. Dinner will be serves on Saigon River Cruise with show entertainment along the Saigon River at the end of the day.

DAY 2 HO CHI MINH CITY / CU CHI / VUNG TAU

(B/L/D)

After breakfast, a one and half hour drive takes you to Cu Chi where human knowledge has been enriched by experiencing an web-like tunnels system of more than 200km in length which used to be the shelters of guerrillas during the war against American troops .Return to Ho Chi Minh for lunch. After lunch, transfer to Vung Tau, situated 125km southeast of Ho Chi Minh city. It is a famous beach resort with long white sandy beaches and warm water whole year round. A sumptuous dinner awaits you at local restaurant.

DAY 3 VUNG TAU / HO CHI MINH CITY

(B/L/D)

After breakfast, take Vung Tau city tour including Christ Hill (St. Jacque Janerio), 18 meters high Goddess of Mercy, Thuy Van beach and Whale Temple dedicated to whales considered as the rescuing gods for Vietnamese fisherman in the east sea. Lunch at local restaurant before returning to Ho Chi Minh City with visit to War Museum, China Town, Thien Hau Temple, lacquerware factory and handicraft center. A sumptuous dinner awaits you at local restaurant.

DAY 4 HO CHI MINH CITY / MY THO / HO CHI MINH CITY

(B/L/D

After breakfast, a two hour drive to My Tho will expose the colorful outskirt life as well as picturesque rice fields along the journey. Upon arrival, get on a boat trip up Mekong River with islet stop at Thoi Son to taste seasonal fruits, enjoy traditional folk songs. Then, visit the authentic life of the local and challenge your bargaining power at cottage handicraft shops. An adventurous sampan ride in palm shading creeks will be the next experience of the riverside region. Lunch to be served with the Mekong Delta specialty – Deep Fried Elephant ear fish. Return to Ho Chi Minh City in the afternoon. A sumptuous dinner awaits you at local restaurant.

DAY 5 HO CHI MINH CITY / KUALA LUMPUR

(B)

Bid farewell to Ho Chi Minh city today. After breakfast, transfer to airport for departure flight and with a sweet memories.